
Da jeg skulle skrive denne bestyrelsesberetning for 2014, ville jeg liiige kigge i kalenderen for lidt inspiration 
– og det slog mig, hvor mange forskellige rideinteresser, vores klubber og dermed ryttere dækker. Og at vi i 
distriktsbestyrelsen derfor skal forsøge at dække samme interesser og de behov, klubberne må have for 
information og hjælp. Men i stedet for at gennemgå året måned for måned, har jeg valgt at kigge på 
distriktsbestyrelsernes forretningsorden for at se, om vi nu husker de mange forskellige opgaver, der 
egentlig ligger i distriktsbestyrelse regi, hvis ”kundegruppe” er  KLUBBERNE: 
  

         Vi har i bestyrelsen – takket være Henrik Jørgensens formidable indsats - koordineret alle E-, D- og C-stævner i Distrikt 1 – og en hurtig sammetælling giver 151 

stævner i 2014 - samt i samarbejde med D2-5, alle distriktsstævner på Sjælland og Lolland-Falster.   

         Fået forskellige klubber til at afvikle distritksmesterskaber i spring, dressur, para, distance og military samt kombineret spring/dressur. Derudover kvalifikationer 
(distriktsmesterskaber) i ponygames, stafetspring og TREC 

         Startet stævnekoordination indenfor TREC  i D 1-5, således at det bliver muligt at kvalificere til landsfinalerne på tværs af distriktsgrænserne 

         Afholdt kursus i stævnesystemet i foråret 2014 – og med Linda Juul som fremtidig superbruger i det nye stævnesystem EVENT forberedt afholdelse af 
webinarer, når EVENT bliver klar til det 

         Aktivt deltaget i undersøgelser og møder omkring strategiarbejdet i DRF, bl.a  Ambition 2020, som gerne skulle udvikles til faktuelle handlingsplaner for klubber 
til fx fastholdelse af medlemmer, rekruttering af hjælpere og meget mere 

         Indsendt vores kommentarer til reglementerne 2015, hvor nogle af vores forslag/indvendinger er blevet hørt, andre ikke 

         Formidlet høringssvar til Naturstyrelsen mht både ridemuligheder i forskellige skovområder samt deltaget i arbejdsgrupper omkring åbningen af FV – hvor der til 
foråret forventes anlagt de første ridestier 

         Deltaget i Naturrepræsentantarbejde i Friluftsrådet og Skovbrugerråd – et område, DRF fremover kommer til at fokusere endnu mere på. 

         Deltaget i arbejdsgrupper i DRF-regi, herunder i Distriktsudvalget – og i Generalforsamlingen 

  
Vi har hver især i Distriktsbestyrelsen vores arbejdsområder og ekspertise – men holder hinanden 
orienteret på kryds og tværs og hjælpes ad med mange opgaver. Jeg vil alligevel gerne have lov til hurtigt at 
opridse hver enkelt bestyrelsesmedlems områder, for nogle er meget synlige, andre er ligeså uundværlige 
selv om deres arbejde ikke umiddelbart kan vurderes af klubberne: 
  
Jeanette, vores webmaster, styrer udover hjemmesiden også championatlisterne og er den person, ryttere 
– eller oftere deres forældre – desperat kontakter, når de er kommet til at indberette points forkert 
Henrik, næstformand og stævnekoordinator, koordinerer stævner og godkender terminer og propositioner 
– og besvarer mange, mange spørgsmål om reglementerne fra klubber og ryttere 
Mie, vores sekretær, holder styr på referater og indkaldelser samt tilmeldinger – og er vores ”historiker” 
Helene, vores uundværlige kasserer, der holder øje med finanserne og udbetalinger til de klubber, der 
afholder mesterskaber eller distriktsrådsmøder 
Linda, superbruger i stævnesystemet og kommende uddannelses vejleder på EVENT 
Og endelig mig selv, der som formand er lidt en alt-mulig-person, med personlig interesse for TREC og 
naturridning samt som klubkonsulent og administrativ medarbejder megen fokus på klubbernes 
organisations- og udviklingsmuligheder, især på det økonomiske område. 
  
Og så har vores suppleant gennem det sidste år, Maibritt Andersen, ”desværre” fået nyt job og meget, 
meget travl med kurser. Men vi har været meget glade for din tid i distriktsbestyrelsen og vil gerne sige 
tusind tak med en lille buket. 
 


